
 

BIERSTED SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Onsdag, den 08.03.23 kl. 17.00 til 19.00 

 

Indlæg til Nyt fra Skolen: Tom 

Afbud: Pia 

 

DAGSORDEN: 
 

 

Til godkendelse: 

 

1) Mødereferat 18.01.23 (Bilag 1) 

 

2) Høringssvar til den sammenhængende 

børne- og ungepolitik. (Bilag 2.1, 2.2) 

 

 

Til drøftelse: 

 
Til orientering: 

 

3) Afdelingslederstillingen. 

 

4) Regnskab 2022 (Bilag 3) 

 

5) Resultatet af kommunens 

budgettilpasning. 

 

6) Tilmelding til SFO i ferierne. 

 

7) Ladestandere og skiltning på 

Nødgårdsvej. 

 

8) Rengøringskontrakt. 

 

9) Meddelelser 

 

10) Eventuelt 

 

 

 

Næste møde: 18. april 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REFERAT: 

 

Punkt 1: Mødereferat 

Godkendt 

 

Punkt 2: Høringssvar til børne- ungepolitik 

Ikke høringssvar fra MED 

Fra SB: Ønsker svar på, hvordan man politisk 

tænker, det skal udmøntes/gå i dialog omkring 

politikken. Er det på Jammerbugtsk? Hvor 

stor må friheden være til fortolkning? Lotte 

og Tom laver et høringssvar på det. Deadline 

fredag 10/3.23. 

 

Punkt 3: Afdelingslederstillingen. 

AH forklarede årsagen til fratræden 

BJ fremlagde, hvordan driften foregår frem til 

ansættelse af ny leder. Dennis, Lotte og Tom 

deltager i udarbejdelse af stillingsopslag. 

 

Punkt 4: Regnskab 2022 (Bilag 3) 

H gennemgik regnskabet. 

 

Punkt 5: Resultatet af kommunens 

budgettilpasning. 

BJ gennemgik budgettilpasningen, hvor 

besparelserne tages. Næste gang fremlægges, 

hvad det får af betydning for Biersted Skoles 

budget. 

 

Punkt 6: Tilmelding til SFO i ferierne. 

Statistik over tilmeldte børn og børn, som 

reelt kommer i SFO blev lagt ud til 

forældrene. Det har givet positiv respons og 

en mere reel tilmelding. 

 

Punkt 7: Ladestandere og skiltning på 

Nødgårdsvej. 

Der er sat 2 ladestandere op på p-plads ved 

Nødgårdsvej. Kommunen maler de to pladser 

op. Skolen maler selv resten op. 

Der kommer snart skiltning - stop forbudt – 

op på Nødgårdsvej. Der er fortsat 

opmærksomhed på trafiksikkerheden. 

 

Punkt 8: Rengøringskontrakt. 

AH gennemgik svar fra Ejendomscenters 

indgåelse af rengøringskontrakten. 

Rengøringen er ikke tilfredsstillende. 

Bestyrelsen enedes om at gøre ekstra 

opmærksom på problemerne inden den næste 

licitation til sommer.  
 

Punkt 9: Meddelelser 



Information om Ny 0. – mål og indhold 

 

Punkt 10: Eventuelt 

Skak på tværs – initiativ fra ASF – Overvej 

om skolen vil lave en artikel til medierne om 

det. 

Vi enedes samtidig om at vi skal blive bedre 

til at fortælle skolens positive historier som 

eksempelvis denne. Det kommer bestyrelsen 

til at arbejde videre på en plan for. 

Næste møde 18/4, men måske skal det flyttes 

til senere. 

 

 


